



Perth ကလေးများဆေးရုံ အရေးပေါ်လူနာဌာနမှ ကြိုဆိုပါသည်

သင့်ကလေး လိုအပ်သည့် စောင့်ရှောက်မှုကိုရရန်အတွက် ကူညီရန် ကျွန်ုပ်တို့ရှိပါသည်။

ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေး အရေးပေါ်အခြေအနေများဖြင့် အသက် ၁၅ နှစ် သို့မဟုတ် အောက် အရွယ်ကလေးများကို ကျွန်ုပ်တို့ စောင့်ရှောက်ပေးသည်။ ဩစတြေးလျနိုင်ငံသားများ သို့မဟုတ် နေထိုင်သူများအတွက် ၎င်းမှာ အခမဲ့ဖြစ်သည်။

Perth ကလေးများ ဆေးရုံကို PCH ဟုလည်း ခေါ်ပါသည်။ အရေးပေါ်လူနာဌာနကို ED ဟုလည်း ခေါ်ပါသည်။



စကားပြန် ဝန်ဆောင်မှု

သင် နားမလည်လျှင် သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့နှင့် ပြောဆိုရန်အတွက် သင့်အား ကူညီပေးရန် စကားပြန်ကို တောင်းပါ။ အဆိုပါ ဝန်ဆောင်မှုမှာ အခမဲ့ဖြစ်သည်။

စောင့်ဆိုင်းချိန်များ

အရေးပေါ်လူနာဌာနတွင် စောင့်ဆိုင်းနေလျက်ရှိသော ဖျားနာနေသည့် ကလေးများ အများအပြားဖြင့် အလုပ်များနေနိုင်ပါသည်။ အဖျားနာဆုံး ကလေးများကို ဦးစွာ ကြည့်ပေးပါသည်။ အစဉ်လိုက်နှင့် စောင့်ဆိုင်းချိန်များမှာ သင် လူနာတင်ယာဉ်နှင့်ရောက်လာလျှင် အတူတူဖြစ်ပါသည်။

သင်ကလေးကို ကျွန်ုပ်တို့ ကုသမပေးမီ သင် ပြန်ရန်စီစဉ်နေလျှင် ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့အား ပြောပြပါ။

အရေးပေါ်လူနာဌာနတွင် ဘာဖြစ်မည်နည်း။



ရောဂါအတန်းအစား ခွဲခြားခြင်း

ရောဂါအတန်းအစား ခွဲခြားခြင်းသည် သင့်ကလေးအား ဆရာဝန်က ကြည့်ရှုရန် မည်မျှမြန်ဆန်မည်ကို ဆုံးဖြတ်ရန် ဝန်ထမ်းအား အထောက်အကူပြုပါသည်။ သူတို့သည် သင့်ကလေးအား စစ်ဆေးပြီး မေးခွန်းအချို့မေးမြန်းပါမည်။



ဆရာဝန်နှင့်ပြသရန် စောင့်ဆိုင်းပါ

သူနာပြု သို့မဟုတ် ဆရာဝန်က သင့်ကလေးအား ကြည့်ရှုပေးရန်အတွက် စောင့်ဆိုင်းရန် သင် အရေးပေါ်လူနာဌာနထဲ သွားပါမည်။ သင် စောင့်ဆိုင်းနေစဉ်အတောအတွင်း စာရေးသည် သင့်အား မေးခွန်းအချို့မေးမြန်းပါမည်။



သူနာပြု သို့မဟုတ် ဆရာဝန်က ကြည့်ရှုစမ်းသပ်ခြင်း

သူတို့သည် သင့်ကလေးအား မှားယွင်းနေသည့်အရာကို နားလည်စေရန် မေးခွန်းအချို့မေးမြန်းပြီး စစ်ဆေးစမ်းသပ်ပါမည်။



သူနာပြု သို့မဟုတ် ဆရာဝန်နှင့် စကားပြောဆိုပါ

ဆရာဝန် သို့မဟုတ် သူနာပြုသည် မှားယွင်းနေသည့်အရာနှင့် သင့်ကလေး လိုအပ်သည့်အရာကို ရှင်းပြပါမည်။ ကျွန်ုပ်တို့အား အချိန်မရွေး မေးမြန်းပါ။



စစ်ဆေးမှုများနှင့် ကုသမှု

မှားယွင်းနေသည့်အရာကို သိရှိရန် သင့်ကလေးသည် သွေးစစ်ဆေးခြင်း၊ ဓါတ်မှန်ရိုက်ခြင်း၊ သို့မဟုတ် အခြား စစ်ဆေးမှုအချို့လုပ်ရန် လိုအပ်နိုင်သည်။ ၎င်းတို့ ED တွင်ရှိနေခိုက် ကုသမှုကိုလည်း ရနိုင်သည်။ ဤအချိန်အတောအတွင်း သင် စောင့်ဆိုင်းရန်လိုအပ်နိုင်သည်။



ပြန်ရန်စောင့်ဆိုင်းပါ သို့မဟုတ် ကုသမှု ပိုရရန် နေပါ

ဆရာဝန်သည် သင့်ကလေးအား ပို၍ဆိုးဝါးမလာစေရန် သို့မဟုတ် ကုသမှု၏အကျိုးဆက်ကို သိရှိရန်အတွက် စောင့်ကြည့်ရန်လိုအပ်နိုင်သည်။ သင် မပြန်မီ ညွှန်ကြားချက် တစ်စုံတစ်ရာ ရပါလိမ့်မည်။ စောင့်ရှောက်မှုပိုရရန်အတွက် သင့်ကလေး ဆက်နေရန်လိုအပ်လျှင် ဆေးရုံရှိ အခြားအခန်းသို့ ပြောင်းရွှေ့ပေးပါလိမ့်မည်။

သင့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု အဖွဲ့နှင့်တွေ့ဆုံပါ- သင့်ကလေးအား စောင့်ရှောက်ပေးမည့်လူ အများအပြားရှိပါသည်

သင့်အား ကုသပေးနေသည့် အဖွဲ့				သင်၏ ပံ့ပိုးရေးအဖွဲ့		
သူနာပြု	သူနာပြုညှိနှိုင်းရေး အရာရှိ	ဆရာဝန်	အကြီးတမ်း ဆရာဝန်	စေတနာ့ဝန်ထမ်း	စာရေး	လူနာ အထောက်အပံ့

သင့်ကလေး နာကျင်နေသည်ဟု သင် ထင်မြင်လျှင်

သင့်ကလေးအား စစ်ဆေးပေးပြီး သင့်တော်သည့် အကိုက်အခဲပျောက်ဆေးတိုက်မည့် သူနာပြုနှင့် ကျေးဇူးပြု၍ စကားပြောဆိုပါ။

သင် စိုးရိမ်နေလား။ ကျွန်ုပ်တို့ သိရန်လိုအပ်သည်။



သင့်ကလေး ပိုဆိုးလာလျှင် သို့မဟုတ် တစ်မူထူးခြားစွာ ပြုမူနေလျှင် ကျွန်ုပ်တို့အား ချက်ချင်း ပြောပါ။ သင် သင့်ကလေးကို အသိဆုံးဖြစ်သည်။ သင် အင်္ဂလိပ်စကား နည်းနည်းသာတတ်လျှင် 'Emergency Waiting Room' or just your room number ကိုပြောပါ။

- အဆင့် 1**

 သင့်ကလေးအခြေအနေတွင် ပြောင်းလဲမှုကို စိုးရိမ်နေသလား။ ကျွန်ုပ်တို့ကို ပြောပြပါ။
- အဆင့် 2**

 စိုးရိမ်နေဆဲလား။ အကြီးတမ်း ဝန်ထမ်းတစ်ဦးနှင့် ပြောဆိုပါ။
- အဆင့် 3**

 သင့်စိုးရိမ်မှုမှာ အရေးပေါ်ကိစ္စဖြစ်လျှင် Aishwarya's CARE ဖုန်းကို သုံးပါ သို့မဟုတ် ဖုန်း 6456 0337 ကိုဆက်ပါ။



အိမ်ပြန်ခြင်း

သင့်ကလေး အိမ်ပြန်ရန် အဆင်သင့်ဖြစ်သည့်အခါ သင့်ကလေးအား စောင့်ရှောက်ပေးရန် လိုအပ်သည့်အချက်အလက်အချို့ကို သင့်အား ဆရာဝန် သို့မဟုတ် သူနာပြုက ပေးပါလိမ့်မည်။ သင့်တွင်ရှိနိုင်သည့် မေးစရာများကို ကျွန်ုပ်တို့အား ကျေးဇူးပြု၍ မေးပါ။ သင့်ဒေသခံ ဆရာဝန်အတွက် စာတစ်စောင်ကိုလည်း ကျွန်ုပ်တို့ ပေးကောင်းပေးနိုင်ပါသည်။

သင် အိမ်၌ရှိနေသည့်အခါ

သင့်ဆရာဝန်က ပေးသည့်မည်သည့်ညွှန်ကြားချက်ကိုမဆို လိုက်နာပါ။ သင့်ကလေး ပိုမိုသက်သာလာသည် မဟုတ်ဟု သင်စိုးရိမ်နေလျှင် သင်-

- သင့်ဒေသခံ ဆရာဝန်ဆီ သွားပြနိုင်သည်
- Health Direct ဖုန်း 1800 022 222 ကိုဆက်နိုင်သည် သို့မဟုတ်
- GP အရေးပေါ်စောင့်ရှောက်မှု ဆေးခန်းဆီ သွားပြနိုင်သည်

အကယ်၍ အရေးပေါ်ကိစ္စဖြစ်လျှင် လူနာတင်ယာဉ်အတွက် ဖုန်း 000 ကိုဆက်ပါ သို့မဟုတ် အရေးပေါ်လူနာဌာနသို့ ပြန်လာပြပါ။

PCH တွင် သင်ရောက်ရှိသည့်အကြောင်း ပိုမိုသိရှိရန်

အောက်ပါကိစ္စများအကြောင်းကို ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝက်ဘ်ဆိုက် pch.health.wa.gov.au တွင်ကြည့်ပါ သို့မဟုတ် ဝန်ထမ်း သို့မဟုတ် စေတနာ့ဝန်ထမ်းကို မေးမြန်းပါ-



- ကားရပ်နားရာနေရာ ('အမြန်လူချပေးရာ' နေရာမှ သင့်ကားကို ကားရပ်နားရာနေရာသို့ ရွှေ့ပေးရန် သတိပြုပါ)
- အိမ်သာများ၊ မသန်စွမ်းသူအတွက် အရာများ၊ နို့စို့ကလေးငယ်များအတွက် ကိစ္စများနှင့် အဝတ်လဲသည့်စားပွဲများ
- စားစရာနှင့်သောက်စရာများ
- သဘောထားမှတ်ချက်၊ ချီးကျူးခြင်းများနှင့် မကျေနပ်ချက်များ
- အခမဲ့ PCH Wi-Fi (HEALTH-Guest အင်တာနက်၊ စကားဝှက် မလိုအပ်)။

